
Wadensjö Byagille                                                   
Protokoll Styrelsemöte 2024-02-19

Närvarande: Cecilia Nordin-Persson, Eva Klang, Maria Roos, Patrik Friberg, Sofa Qvarnström, Per 

Magnuson

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Cecilia hälsar alla hjärtligt välkomna och förklarar mötet för öppnat. 

§ 2 Fastställande av dagordning

Dagordningen godkändes 

§ 3 Föregående mötesprotokoll

Genomgicks av mötesdeltagarna och godkändes. Per lägger ut på hemsidan. 

§ 4 Rapporter

A) Från kassören

Sedvanliga räkningarna samt aktuellt saldo är 69 505

B) Investeringar

Kommande investeringar är relining/renovering av köksavloppet, gatupratare, anslagstavla utomhus

och en uppfräschning/renovering av köket

C) Hemsidan

Per har uppdaterat hemsidan igår med anteckningarna från våra Workshops i höstas, protokollen

kommer.

D) Mötesplats Vadensjö

Cissi och Eva lade ner et stort jobb igår och laddade upp alla verifkatoner hos Leader. Nu är 

pengarna i projektet slut och vi väntar på sista betalningen och godkännande.

Teamab har som sista uppdrag lagt underrede tll rampen och det fnns trall at lägga, men skruva får

vi göra själva när det blir lite varmare/bätre väder. Teamab har också kvar at fxa tll den sista 

fönsterputsningen då det stänkt något på fönstren under renoveringen. Teamab fxar deta när det 

är lite bätre/varmare väder.

Invigningsdag av byastugan har vi med aktvitetsgruppen sat tll 25/5 kl 15.00

E) Övrigt



Förelåg ej

§ 5 Skrivelser

Förelåg ej

§ 6 Aktviteter

A) Genomförda

Förelåg ej

B) Kommande

Styrelsen har haf möte med aktvitetsgruppen, Maria skrev ihop en lista på aktviteter och 

återkommer snarast med utskick tll alla som var med på mötet där respektve ansvarig kompleterar

med info för sin respektve aktvitet. Gäller at försöka få ut så snabbt som möjligt tll byn.

§ 7 Övriga frågor

a. Cissi kör en nyckelgenomgång.

b. Vi behöver få tll et möte med kyrkan om deras tllgång tll byastugan, då vi inte har 

tllgång tll kyrkan för tex Lucia, bör vara et tvåvägsutbyte.

c. Sofa meddelar at om någon är intresserad får de gärna ta över FB admin. En fråga at ta 

upp på årsmötet och kansek skriva i vår FB grupp at vi behöver en admin.

d. Årsmöte 7/4 kl 16.00 och vi tar det konsttuerande mötet direkt efer. Cissi kontaktat 

valberedningen. Patrik siter sin period ut men vi behöver få in en ny kassör så at han kan 

visa/lära upp hade varit bra. 

e. Dags at skriva Verksamhetsberätelse, Inbjudan, Dagordning samt årsredovisning, Maria 

och Cissi hjälps åt. 

§ 8 Nästa möte

Nästa möte är 18/3, planerat sedan tdigare, samt 15/4. Årsmöte 7/4 kl16.

§ 9 Mötet avslutas

Ordförande Cecilia tackar alla för engagemang och deltagande och förklarar mötet för avslutat

Vid protokollet Justeras

_________________________________ __________________________________

Maria Roos, sekreterare Cecilia Nordin Persson, Ordförande


